
İş  dünyasının  talepleri
Trabzon’da  Bakan  Albayrak’a
aktarıldı

thi  –  Hazine  ve  Maliye  Bakanı
Berat  Albayrak,  Trabzon’da  iş
dünyası temsilcileriyle buluştu.
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası
(TTSO)  Başkanı  M.  Suat
Hacısalihoğlu toplantıda yaptığı
konuşmada  iş  dünyasının  ve

kentin  beklentilerini  Bakan  Albayrak’a  aktardı.

Hazine ve Maliye Bakanı Berat Albayrak, “Adım Adım Ekonomi –
İş Dünyası Buluşmaları” programı kapsamında Trabzon’daki iş
dünyası  temsilcileriyle  bir  araya  geldi.  Toplantının
açılışında konuşan TTSO Başkanı M. Suat Hacısalihoğlu, “Sayın
bakanımızın iş camiamızı onurlandırmasından dolayı kendisine
şükranlarımızı ifade etmek istiyorum. Özellikle ekonomimizdeki
yavaşlamanın  açılması  konusunda  Sayın  Cumhurbaşkanımızın  ve
Sayın  Bakanımızın  çok  üstün  gayretleri  var.  İş  camiamızın
sayın bakanımıza ilettiği konuların hızlı şekilde anında karar
verilerek proaktif şekilde çözülmesi ve camiamızın tekrar eski
günlerine  kavuşması  için  yaptığı  çalışmalar  nedeniyle
kendisine  şükranlarımızı  sunuyoruz”  dedi.

“TALEPLERİMİZİN  HIZLI  ŞEKİLDE  DEĞERLENDİRİLMESİ  BİZİ  MEMNUN
EDİYOR”

TTSO  Başkanı  M.  Suat  Hacısalihoğlu,  “Bilindiği  gibi  Sayın
Cumhurbaşkanımız  başkanlığında  toplanan  Türkiye  Ekonomi
Şurası’nda yavaşlayan ekonominin hızlanması konusunda atılan
çok  önemli  adımlar  oldu.  İş  camiasının  istekleri  Sayın
Cumhurbaşkanımıza iletildi ve o günden bu yana hızlı adımlar
atılıyor” dedi. Hacısalihoğlu, sözlerini şöyle sürdürdü:
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“Sayın  bakanımızın  başkanlığında  TOBB  Başkanımız  Rifat
Hisarcıklıoğlu ile birlikte yapılan sektör toplantılarında iş
camiasının 60 sektörünün bütün sorunları dinlenerek bunların
giderilmesi  için  çalışmalar  yapılıyor.  Bu  konuda  da  Sayın
Bakanımızın  gereğini  fazlasıyla  yaptığını  biliyoruz.  İş
camiamızdan  gelen  ve  gerek  bakanlığımıza  gerekse  TOBB’a
iletilen  taleplerin  hızlı  şekilde  değerlendirilmesi  bizleri
memnun etmiştir. Özellikle şehrimize geldiğiniz zaman sayın
bakanımızın verdiği her söz yerine geldi. Hemen hemen her eve
ve  sanayiye  giden  doğalgaz  konusunda  katkıları  ortadadır.
Önümüzdeki hafta Arsin OSB’ye gelecek olan doğalgaz konusunda
da sayın bakanımızın bir talimatıyla olay bugünlere geldi.
Şehrimizde  enerji  nakil  hatları  konusundaki  sorunların
giderilmesinde sayın bakanımızın talimatları yerine gelmeye de
devam ediyor. Şehirle ilgili ne kadar sorunumuz varsa sayın
bakanımız  kendini  göstermeden  işin  reklamına  girmeden  her
sorunun arkasında olmuştur ve olmaya da devam ediyor.”

“KREDİ  LİMİTLERİNİN  AÇILMASI  KONUSUNDA  BANKALAR  SIKINTI
YARATIYOR”

Başkan  Hacısalihoğlu,  iş  camiasının  çeşitli  taleplerini  de
dile getirmek istediğini ifade ederek şunları söyledi:

“Kredi  olayı  iş  camiamızın  önüne  açmıştır.  Kobi  Değer
Kredisiyle başladığımız kredilerin, özellikle 6 ayı ödemesiz
36 aya uzatılması, faiz oranlarının çok düşük olması, bu kadar
sıkıntı içinde bu hale getirilmesi bizleri fazlasıyla memnun
etmiştir. Gelen talepler doğrultusunda limitlerde bir azalma
oldu.  Bu  limitlerin  açılması  konusunda  bankaların  sıkıntı
yarattığını  belirtmek  istiyorum.  Bu  konuda  limitleri  biraz
daha  artırırsanız  üyelerimizin  bu  kredileri  kullanarak
piyasanın canlanması konusunda gereğini yapacağını belirtmek
istiyorum.  İhracata  dönük  üyelerimiz  Eximbank  kredilerini
kullanıyorlar.  Kobi  Değer  Kredisi  –  2  olarak  adlandırılan
proje kapsamında ihracatçılara pek sıra gelmedi limitlerin az
olması  nedeniyle.  Sizlerin  kararları  doğru  aldığınızı



biliyoruz ama sıra bankalara gelince sıkıntılar olabiliyor.
Bunu hatırlatmak isterim. İhracatçılarımız önümüzdeki süreçte
bizler için çok önemli. Limitlerin artırılmasıyla gereğinin
yapılacağını  düşünüyoruz.  Şu  anda  inisiyatif  bankalar
üzerinde.  Bu  nedenle  müşteriyi  kendileri  seçiyor.  Kredi
verirken banka birine uygun diyorsa Kredi Garanti Fonu zaten
anında gereğini yapıyor. Bundan dolayı Kredi Garanti Fonu’na
bir  kez  daha  teşekkür  etmek  istiyorum.  Bu  kadar  hızlı
sonuçlanma  olmaz.  Bugüne  kadar  görmediğimiz  olaylar.  Kredi
Garanti Fonu biraz daha inisiyatif kullanarak KOBİ’lere dönük
olan 200 bin liraya kadar olan kredileri öz kaynaklarından
kullandırabilir.  Bankaların  eline  değil  Kredi  Garanti
Fonu’ndan kredi alarak devletin eline düşmek isteriz, onların
inisiyatifiyle  hareket  etmek  isteriz.  Onlar  gerçekten
üreticinin  işadamının  yanında  gereğini  yapıyor.  Siz  de
gereğini fazlasıyla yapıyorsunuz.”

“İSTİHDAMDA İŞ CAMİASI OLARAK ÜZERİMİZE DÜŞENİ YAPACAĞIZ”

İstihdamın Türkiye’nin en önemli sorunlarından biri olduğunu
bildiklerini  de  dile  getiren  Başkan  Hacısalihoğlu,  şu
ifadeleri  kullandı:

“İş  camiası  gereğini  yapıyor  ama  aslında  gereğini  siz
yaptınız.  Bu  teşvikleri  çıkarmakla  iş  camiasına  çok  büyük
imkan  sağladınız.  Biz  de  Trabzon’da  Sayın  Valimizin
başkanlığında  ve  ilgili  müdürlerimizle  birlikte  istihdam
seferberliğimizi başlattık ve devam ediyoruz. İnanıyoruz ki
hedeflerimize sene sonuna kadar ulaşacağız. Çünkü imkanlar çok
fazla.  Başta  Sayın  Cumhurbaşkanımız  olmak  üzere  sizlere
destekler nedeniyle teşekkür ediyoruz. Biraz da görev bizim
üyelerimize  düşüyor.  Sizler  bizleri  yönlendiriyorsunuz  iş
camiası olarak bizler de sizlerin verdiği kolaylıklara bağlı
olarak gereğini yapacağız.”

Başkan  Hacısalihoğlu,  Trabzon  iş  dünyası  olarak  çeşitli
taleplerini dile getirirken de, “Şehrimizde medikalcilerin bir
miktar alacakları söz konusu. O konuda da desteğiniz olursa



çok memnun oluruz. Ulaşımla ilgili de bir talebimiz olacak;
Söğütlü Beldesi’ne sahile bir yol koydular. Biz bunun Akyazı
Tüneli  gibi  tünelle  Akçaabat’ı  geçmesini  arzu  ederiz.
Şehrimizde  sahilimiz  orası  kaldı.  Bu  bölgenin  korunmasına
destek verirseniz memnun oluruz. Vakfıkebir OSB ile ilgili bir
desteğimiz  vardı.  Bilim  Sanayi  Bakanlığı  ile  sizin
bakanlığınız  arasında  Vakfıkebir’in  kamulaştırılmasında
geciken bir konu var. Sizin imzanızı bekliyor. Hızlandırılırsa
bizleri rahatlatacaksınız. Altyapı da ihale kapsamına alınırsa
Vakfıkebir OSB’yi de en kısa zamanda hayata geçirmiş olacağız”
dedi.

“YATIRIM ADASININ PROGRAMA ALINMASI KONUSUNDA DESTEKLERİNİZİ
BEKLİYORUZ”

Hacısalihoğlu,  “Şehrimizde  istihdam  yaratılması  konusunda
endüstri  bölgesi  kurulmasına  verdiğiniz  desteklerden  dolayı
başta  Sayın  Cumhurbaşkanımız  olmak  üzere,  bakanlarımıza,
şehrimizdeki  tüm  siyasilerimize,  vekillerimize  buradan
teşekkür  ediyorum.  Yatırım  Adası’nın  hayata  geçmesiyle
birlikte şehrimiz bir üretim merkezi haline gelecek. İstihdam
konusunda sorunlarımız ortadan kalkacaktır. Şehrin geleceğini
planlamak  adına  endüstri  bölgesinin  bir  an  önce  hayata
geçmesiyle  ilgili  gerekli  çalışmaları  bizler  sürdürüyoruz.
Sizlerden  de  yatırım  programına  alınmasını  arzu  ediyoruz.
Camiamızı  onurlandırmanız  nedeniyle  bir  kez  daha  teşekkür
ediyorum” dedi.

Programın  sonunda  TTSO  Başkanı  M.  Suat  Hacısalihoğlu,
Trabzonlu  bir  köylü  kadının  resmedildiği  yağlıboya  tabloyu
beraberinde Trabzon Ticaret Borsası Meclis Başkanı Sebahattin
Arslantürk, Yönetim Kurulu Başkanı Eyyüp Ergan, Of TSO Meclis
Başkanı Zühal Akyüzlü ve Trabzon Esnaf ve Sanatkarlar Odaları
Birliği  (TESOB)  Başkanı  Metin  Kara  ile  birlikte  Bakan
Albayrak’a  takdim  etti.


